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Godkännande av dagordningen 
Dagordning godkänns.   
 
Genomgång av närvaro 
Närvaro gicks igenom.  
 
Justering av protokoll 
Karin Lund och Kerstin Sandelius utses att justera protokollet. 
 
Föregående protokoll 
Föregående protokoll läggs till handlingarna. 
 
Tillgänglighetsfrågor 
Pensionärsrådet framför önskemål att personal från enheten för 
stadsmiljö ska medverka vid rådets sammanträden.  
Förvaltningen tar med sig önskemålet och återkommer.  
 
Rådet framför även att det finns önskemål om att lokalerna i 
förvaltningshuset ska anpassas utifrån hörsel- och synnedsättningar.  
 
Stadsdelsnämndens sammanträde den 24 augusti 2023 
Pensionärsrådet har tagit del av samtliga ärenden och lämnar 
synpunkter kring följande: 
 
Ärende 2- Nytt medborgarförslag avseende Kyrksjön om att bygga 
ett fågelskådartorn 
BRO 2023/299  
Rådet tillstyrker förslaget.  
 
Ärende 3 – Nytt medborgarförslag om att anlägga en 
discogolf/frisbeebanan i området kring Brommakullarna  
BRO 2023/313 
Rådet tillstyrker förslaget och framför att det är viktigt att 
spontanidrott finns tillgängligt i stadsdelen, för alla åldrar.  
 
Ärende 4- Nytt medborgarförslag gällande cykelbana på Gamla 
Bromstensvägen i Bällsta  
BRO 2023/321 
Rådet tillstyrker förslaget och framför vikten av att anlägga nya 
cykelbanor i stadsdelen.  
 
Ärende 13- Remissvar – Motion om att värna stadens villaområden  
BRO 2023/210 
Rådet framför vikten av att bibehålla äldre villaområden men 
framför att de även förstår vikten av förtätning. I samband med 
förtätning önskar de att nybyggnationen ska vara anpassad utifrån 
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den övriga utformningen av området. De önskar även att framför att 
förtätning ska ske varsamt. 
 
Vidare framför rådet att vid nybyggnation måste extremväder tas i 
beaktande. Avdelningschef Caroline Blomberg-Ohlström 
informerar kring Stockholm stads miljöprogram och hur det 
påverkar t.ex. planering av nybyggnation.  
 
Ärende 15- Remissvar – Riktlinje chefsstruktur, KS 2023/434 
BRO 2023/258  
Rådet önskar förtydligande avseende vad det innebär.  
Avdelningschef Caroline Blomberg-Ohlström förtydligar frågan 
och staden samt förvaltningen ska arbeta vidare.  
 
Ärende 19- Månadsrapport maj och juni 2023 
Avdelningschef Caroline Blomberg-Ohlström beskriver hur arbetet 
för att uppnå en budget i balans vid bokslutet fortskrider.  
 
Ärende 24- Trygghetsvandringar Beckomberga, Blackeberg våren 
2023 
Rådet önskar få schema avseende trygghetsvandringarna i ett tidigt 
skede. Detta för att kunna bjuda in sin medlemmar till vandringarna.  
Förvaltningen tar med sig önskemålet.  
 
Förvaltningens rapport   
Avdelningschef Caroline Blomberg Ohlström beskriver att 
sommaren har varit sammantagande stabil inom äldreomsorgen. Det 
har funnits utmaningar avseende bemanning av vikarierande 
vårdbiträden.   
 
Vidare ges information om att det inkommit synpunkter från 
medborgare avseende förändringarna på Pensionat Kinesen.  
 
Rådet framför fråga huruvida det finns särskilda regler kring vilka 
som kan arbeta inom hemtjänsten och hur anställningsformen ser ut.  
Avdelningschef besvarar hur processen fungerar och hur 
förändringen av LAS har påverkat anställningsförfarandet.  
 
Rådets rapporter 
Inga rapporter 
 
Skrivelser 
Inget att notera. 

Kommunstyrelsens pensionärsråds protokoll 
Inget att notera. 

Övriga frågor 
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Rådet inkommer med önskemål om teman inför höstens råd.  
Rådet framför önskemål att få en grundlig genomgång av 
hemtjänsten. Förvaltningen tar med sig rådets önskemål.  
 
Rådet önskar även få ytterligare information om insatsen Pensionat 
Kinesen.  
Avdelningschef Caroline Blomberg-Ohlström informerar kring 
insatsen.  
 
Rådet har vidare frågor om digitala handlingar inför rådets 
sammanträden. Förvaltningen tar med frågan och återkommer.  
 
Rådet önskar framföra att de är imponerade av den stora mängd av 
varierande aktiviteter som erbjuds gruppen 65+. De frågar även hur 
dessa aktiviteter följs upp.  
Förvaltningen besvarar frågan och beskriver att det följs statistik 
avseende detta.  
 
Nästa sammanträde 
Onsdag 21 september 2023 klockan 14.30.
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